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ELS PROBLEMES DEL C O L · L E G  I 1/IONTSOLIU-
Efectivament, en el col-legi Montsoliu hi ha problemes,i a- 

quests són molt greus.Aquets problemes es redueixen únicament 
i exclusivament a un : la manca de diners.

Nosaltres, els estudiants en començar el present curs anàvem 
contents perquè vèiem que eles quotes s havien reduit consj^de- 
rablement( 2.000ptes mls el 2 7 % d'augment del cost de la vida 
d'aquest any) i perquè sabíem que hi trobariem un bon professo
rat. "

La cosa almenys per nosltres, va funcionar bé fins que và
rem arribar al mes de Desembre.Fins aleshores tant sols s'ha- 
viRn sentit rumors, en principi poc insistents ,pero que varen 
esclgtar en la reunió de la Junta de Pares d aquest mes.Alli 
ss va plantejar el rumor del possible tancament del col—legi 
el qual va ser rotundament negat, admetent, pero, que hi havien 
sèries dificultats econòmiques.

L'endemà, un estudiant qus s havia assabentat de la situació 
prèviament,i partint de bases ben informades, ssvalota el "ga— 
lliner"o millor dit, els demés estudiants, explicant la situa
ció real del C.L.A.

3a era,icontinua essent, difícil.El problema ve ja d anys 
enrera i el Maig passat es va començar el camí cap una solucio 
definitiva.Amb aquest motiu es demanen 4 professors al Minis
teri, és a dir, que l'estat es faci càrrec de les despeses de 
4 mestres.Aquets professors són otorgats, de forma verbal,pel 
delegat del Ministeri a Girona.Amb base a això redueixen les 
quotes del curs vinent; és fa campanya pels diferents pobles 
per recollir matrícoles d'inscripció, i el municipi d Arbúcies 
acorda fer—se càrrec del manteniment del centre mes despeses 
de la Seguretat Social/ erò dels quatre professors pagats pel 
Ministeri ©s passa a dos, i cie dos a cap! !??.Malgrat tot, sl 
delegat a Girona, potser pressionat per la Junta de Pares, 
l'Ajuntament d'Arbúcies i personalitats polítiques a les que 
s'havia acudit, afirma que pel Gener el problema restarà solu
cionat.Algú diu:"Amb aquesta gent no hi confieu"; i es mouen 
per altres costats: s'acudeixen a la Diputació i s aconseguei
xen 1.808.OOOptes. quasi la mitat del dèficit càlculat a par
tir de Gener (3.600.000 ptes).El present curs es solucionarà,^ 
doncs, amb 1 augment de 1.000 ptes a les quotes mensuals i 1 a— 
juda de la Diputació.
De cara a l'any vinenet hi ha moltes possibilitats de que per 
part del Ministeri es dongui una subvenció molt quantiosa o 
que es faci càrrec de tots el professors, o fins i tot, que 
el C.L.A. Montsoliu es converteixi en Institut Nacional.Sigui 
com sigui,tant estudiants com professors, com la Junta de Pa
res ,espera i desitja solucionar el problema, abans de Maig^ 
del present any; més tenint en compte que tenim a la vora 1 Ins 
titut "qratuit" de Sant Celoni , que per cert, surt mes car 
encara ara amb les actuals quotes.

estem segurs que ho aconseguirem!!!
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